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19 října, 2024

Odhaleny další lži kolem takzvaných Covid vakcín:
Studie je již v roce 2020 nedoporučovala aplikovat již
dříve nakaženým

necenzurovanapravda.cz/2024/10/odhaleny-dalsi-lzi-kolem-takzvanych-covid-vakcin-studie-je-jiz-v-roce-2020-
nedoporucovala-aplikovat-jiz-drive-nakazenym

Pamatujete si ještě, jak nám politické loutky a propagandisté tvrdili,
že takzvané Covid vakcíny jsou bezpečné a účinné (to tvrdí dodnes),
vhodné i pro lidi, kteří si prošli infekcí, že postačí dvě dávky pro
doživotní imunitu, a  že budete bezinfekční?

Regulační orgány již v té době věděly, že jde o účelové lži. To se
časem potvrdilo a nyní je zde důkaz, který ukazuje, že již v prosinci
2020 věděla americká CDC, že Pfizer „vakcíny“ by neměly být
aplikovány již dříve nakaženým.

Jenže v zájmu tučných výdělků byla (a dodnes je) tato skutečnost
účelově zatajována.

Alarmující je to zejména u takzvaných „odborníků,“ kteří jsou za tyto
lži buď dobře placeni nebo jsou jednoduše hloupí a na podobných
postech by tedy neměli setrvávat. Žádná třetí možnost neexistuje.

Republikánský Kongresman se zajímal o účinnost takzvané
„vakcíny“ v samých počátcích jejich aplikace, tedy v prosinci 2020.
Jak sami níže zjistíte, tak tehdy byl ještě velmi naivní a věřil, že jde o
funkční vakcíny, které lidem pomohou.

Byl šokován, když zjistil, že to, co mu radí americká CDC, která
přípravky schválila a doporučovala,  je ostře v rozporu se závěry
studií…

Když se kongresman Thomas Massie (R-KY) v prosinci 2020 obrátil
na úředníky z Centra pro kontrolu a prevenci nemocí (CDC), chtěl
vědět, zda by mu užívání nově vydané vakcíny proti Covidu
prospělo, protože se nemocí již nakazil.
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Poté, co si Massie sám přečetl vědecké studie a neviděl žádný
přínos, kontaktoval CDC, aby zjistil, proč zveřejňují nesprávné
informace, které tvrdily, že jejich studie ukazují, že vakcína
Covid je prospěšná pro ty, kteří Covid v minulosti prodělali.

Massie říká, že tyto tajně nahrané rozhovory s úředníky CDC v
prosinci 2020 ukazují, že lhali o údajích ze studií vakcíny Pfizer proti
Covidu.

Massie říká, že v těchto telefonátech byli úředníci CDC
přistiženi, jak záměrně zlehčují účinnost přirozené imunity a
prosazují očkování proti Covid-19 pro všechny bez ohledu na
předchozí infekci.

Podle Attkissona představitelé CDC v nahrávkách děkovali
Massiemu za nalezení chyby v jejich studiích a připustili, že tvrzení o
účinnosti vakcín pro dříve nakažené nebyla pravdivá, přesto se
bránili opravě této nepravdy s tím, že by to zmátlo veřejnost.

Attkisson říká, že hned druhý den ti samí úředníci, kteří přiznali
svou chybu ohledně účinnosti vakcíny, přesto uspořádali
webinář pro lékaře, na kterém opakovali stejné dezinformace.

V nahrávce Massie v té době vyjádřil obavy, že pokračování v
povzbuzování dříve infikovaných lidí s přirozenou imunitou, aby se
nechali očkovat vakcínou, které byl tehdy nedostatek, by mohlo
zabránit tomu, aby k vakcíně měli přístup i ostatní, kteří byli více
ohroženi covidem.

V hovoru s ředitelem CDC ve Washingtonu D.C. Anstisem Brandem
Massie řekl: „Pokud existují „oni“, kteří odmítají napravit něco,
co je fakticky a prokazatelně špatné, chci vědět, kdo jsou „oni.“
Protože to již vede ke špatnému přidělení vakcíny.“

Brand mu řekl, že se na to bude muset podívat a ozvat se mu.
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V dalším hovoru s Dr. Sarou Oliverovou z CDC Massie poukázal na
chybu, při které studie chybně tvrdí, že vakcína je účinná pro osoby
s předchozí infekcí, a žádá o její opravu.

Dr. Oliver řekla, že uznává, že Massie má pravdu, ale řekla, že CDC
stále doporučuje, aby se dříve infikovaní jedinci nechali
očkovat. Dodala: „Nechtěli bychom uvádět, že pokud jste již
měli Covid, neměli byste se nechat očkovat.“

Massieho zaznamenané hovory s představiteli CDC jasně ukazují,
že agentura prosazovala očkování i pro ty, kteří ho pravděpodobně
nepotřebovali kvůli přirozené imunitě.

Zdá se, že tato odhalení dávají za pravdu těm, kteří vyjádřili
obavy, že američtí zdravotničtí představitelé jsou vedeni
agendou na podporu vakcín, spíše než poctivou vědou.

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 5 Průměrně: 5]

 
 


